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Abstract (en)
[origin: WO9214808A1] A mixture is disclosed of at least two alkoxylated alcohols and having the formula (I), in which x is a number between 1 and
12 and y is a number between 1 and 15. One alkoxylated alcohol has as residue R a straight-chain or branched-chain C8?-C18?-alkyl group and
the other alkoxylated alcohol has as residue R a straight-chain or branched-chain C10?-C20?-alkyl group, but the average number of C atoms in the
residues R must differ by at least 0.5, whereas the ratio between both alkoxylated alcohols is comprised between 10 : 90 and 90 : 10. This mixture is
suitable as an antifoam tenside additive in cleaning products for machine washing processes.

Abstract (fr)
Un mélange contenant au moins deux alcools alcoxylés et répondant à la formule (I), dans laquelle x vaut un chiffre entre 1 et 12 et y vaut un chiffre
entre 1 et 15. Un des alcools alcoxylés porte en tant que reste R un groupe alkyle C8-C18 à chaîne droite ou ramifiée, alors que l'autre alcool
alcoxylé porte en tant que reste R un groupe alkyle C10-C20 à chaîne droite ou ramifiée, les deux restes R devant présenter un nombre moyen
d'atomes de carbone qui diffère d'au moins 0,5. Le rapport entre les deux alcools alcoxylés est compris entre 10 : 90 et 90 : 10. Ce mélange est utile
comme additif tensio-actif antimousse dans des produits de nettoyage destinés à des procédés de lavage en machine.
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